

Authorized K.D. 30,000,000 & Paid Up Capital K.D. 22,050,000

رأس المال المصرح به 30,000,000 دينار كويتي والمدفوع 22,050,000 دينار كويتي

Your Ref ______ من ____ Our Ref ._____ إشارتنا _____ Kuwait _____ الكويت في

Date: 25 March 2025

Ref: AIC\ Risk & Compliance/371

التاريخ: 25 مارس 2025 الاشارة: الأهلية/ المخاطر والإلتزام/371

To: Messrs.\ Boursa Kuwait Company,

المحترمين،،

السادة / شركة بورصة الكويت

Greetings,

تحية طيبة وبعد،،

Subject: The AGM and EGM Meetings

With reference to the above subject, and as a commitment to "Disclosure & Transparency" regulations of CMA Executive Bylaws and its Law no. 7 for the year 2010 regarding material information.

We would like to inform that AGM and EGM meeting of Al Ahleia Insurance Company S.A.K.P. was held on Tuesday, March 25, 2025, as mentioned in attached disclosure of material information form no. 10.

الموضوع: نتائج اجتماع الجمعية العامة العادية والغير عادية

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وعملاً بتعليمات "الإفصاح و الشفافية" من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال و تنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاته، بشأن الإفصاح عن المعلومات الجوهرية و آلية الإفصاح عنها.

المعلومات الجواطرية و أي براست المعلومات الجمعية العامة العادية نود أن نحيطكم علماً بأنه تم انعقاد اجتماع الجمعية العامة العادية والغير عادية للشركة الأهلية للتأمين ش.م.ك.ع. يوم الثلاثاء الموافق 25 مارس 2025، كما هو موضح في نموذج الإفصاح عن المعلومات الجو هرية رقم (10) المرفق.

Yours sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

الشركة الأهلية للتأمين ش.م.ك.ع. Al Ahleia Insurance Company S.A.K.P.

Yousef Saad Al-Saad CEO

يوسف سعد السعد الرئيس التنفيذي



Copy to the IRU

نسخة إلى وحدة تنظيم التأمين

Registered In Accordance with the Law No. 125 of 2019 Regarding Insurance & Attachments Regulation Insurance Licence No. 3 Commercial Reg. No. 9389

شركة خاضعة لأحكام قانون رقم (125) لسنة 2019 في شأن تنظيم التأمين وملحقاته رقم الإجازة 3 سجل تجاري 9389

Date	25 March 2025	25 مارس 2025	التاريخ
Name of the listed company	Al Ahleia Insurance Co. S.A.K.P.	الشركة الأهلية للتأمين ش.م.ك.ع	
	The sixty-one AGM and EGM were held on Tuesday, March 25, 2025, at 12:30 noon at the Company's headquarters located in Sharq area - Ahmed Al Jaber Street - opposite to Dar Al Awadhi. All items on the agenda were approved at the General Assembly, including the following: 1. Approving the BOD's report for the financial year ended December 31, 2024. 2. Approving the External Auditors' report for the financial year ended December 31, 2024. 3. Approving on the deduction of an amount of KD. 1,000,000 from the profits of the financial year ended December 31, 2024, and its allocation to the special voluntary reserve. 4. Approve the recommendation and proposal of the BODs to distribute dividends for the financial year ended December 31, 2024, as outlined in the timetable as follows: A- Distribution of Cash Dividends: At a rate of 14% (fourteen percent) of the paid-up capital (equivalent to 14 fils per share) to shareholders registered in the company's shareholder records after deducting treasury shares, on the entitlement date according to the timetable in the corporate action disclosure form. B- Distribution of In-Kind Shares: From the shares of a subsidiary (Kuwait Reinsurance Company) at a rate of 4% to the shareholders of AIC, equivalent to 4 shares for every 100 shares owned by an AIC's shareholder, with a total of 8,668,070 shares from the shares owned by AIC in Kuwait Reinsurance Company after deducting treasury shares, subject to the approval of Boursa Kuwait and the regulatory authorities. C- Distribution of Free Bonus Shares: At an approximate rate of 7.029% (seven and twenty-nine thousandths' percent) of the authorized issued and paid-up capital, by issuing 15,500,000 new shares to be distributed as free bonus shares to shareholders' records at the end of record date as per the timetable in the corporate action disclosure form.	التعقدت الجمعية العامة العادية الواحدة والستون والغير عادية يوم الثلاثاء الموافق 2026/03/25 والغير عادية يوم الثلاثاء الموافق غير مقر الشركة في تمام الساعة 12:30 ظهراً في مقر الشركة الرئيسي الكائن في منطقة شرق. شارع احمعية البير- مقابل دارالعوضي، حيث وافقت الجمعية بينها ما يلي: 1) المصادقة على تقرير مجلس الإدارة للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2024. 2) المصادقة على تقرير مراقبي الحسابات الخارجين عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2024. 3) الموافقة على استقطاع مبلغ 1,000,000 د.ك ديسمبر 2024. 4) الموافقة على توسية وإقتراح مجلس الإدارة لبيمير بتوزيع أرباح السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 1,000,000 وذلك على الوجه المبين في الجدول بتوزيع أرباح عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2024، وذلك على الوجه المبين في الجدول الزمني:- ديسمبر 2004، وذلك على الوجه المبين في الجدول المائة) من رأس المال المدفوع (أي بواقع 14 فلسا المائة) من رأس المال المدفوع (أي بواقع 14 فلسا الإستحقاق بحسب الجدول الزمني في نموذج مساهمي الشركة بعد خصم أسهم الخزينة، في يوم الإستحقاق بحسب الجدول الزمني في نموذج مساهمي الشركة الأهلية للتأمين أي بواقع 14 فلسا أسهم كل 100 سهم مملوكة لمساهم الأهلية المشركة المائة، من أسهم شركة تابعة أسهم كل 100 سهم مملوكة لمساهم الأهلية في شركة إعادة التأمين أي بواقع أربعة خصم أسهم الخزينة وذلك بحد موافقة شركة المركة المائة منائة؛ بنسبة 20.00% سهم منحة مجانية: بنسبة 4% 20.00% تقريباً (سبعة و تسعة و عشرون من الألف في جورت تقريباً (سبعة و تسعة و عشرون من الألف في توزع كأسهم منحة مجانية على المساهمين والمصدر والمصدر تقريباً من رأس المأل المصرح والمصدر تقريباً وبنطة قبمة الزيادة النائة منائا بنسبة ما يملكه (وبواقع سبعة الزيادة النائة منائا بنائة منائا بنائة منائا بنائة منائا بنائة منائا المنائة عنائا المائة ع	المعلومات الجوهرية

every 100 shares owned). The value of the والخسائر، وتفويض رئيس مجلس الإدارة في resulting increase in the issued and paid-up التصرف في الكسور الناتجة عنها وفقاً لما يراه capital, amounting to KD 1,550,000 (One Million Five Hundred Fifty Thousand Kuwaiti Dinars), will be covered from the د- تفويض مجلس الإدارة في تعديل الجدول الزمني profit and loss account. The Chairman shall لتنفيذ قرار الجمعية العامة بتوزيع الأرباح في حالة be authorized to handle the resulting عدم إتمام إجراءات الشهر قبل تاريخ الاستحقاق fractional shares as deemed appropriate. D- Authorizing BODs to amend the above-بثمانية أيام عمل. mentioned timetable to implement the AGM's resolution to distribute the cash 5) الموافقة على إقتراح مجلس الإدارة بتوزيع dividend in case the monthly procedures are 363,678 دينار كويتى مكافأة لأعضاء مجلس not completed eight working days before the الإدارة للسنة المالية المنتهية في 31 record day. دىسمبر 2024. 5. Approving on the BOD's proposal to distribute a remuneration of KD 363,678 6) الموافقة على تفويض مجلس الإدارة بشراء أو to the members of the BODs for the بيع أسهم الشركة بما لا يتجاوز 10% من عدد financial year ended December 31, 2024. أسهمها وفقا لمواد القانون رقم 7 لسنة 2010 6. Authorizing the BODs to purchase or sell و لانحته التنفيذية وتعديلاتهما. the company's shares, not exceeding 10% of its total shares, in accordance with the provisions of Law No. 7 of 2010, its 7) الموافقة على تعديل المادة (6) من عقد التأسيس executive regulations, their والمادة (7) من النظام الأساسي للشركة amendments. 7. Approving on amending article no. (6) of the Memorandum of Association and Article (7) of the Articles of Association. Significant Effect of the material There's no significant effect on the information on the لا يوجد أثر على المركز المالي للشركة financial position of the company financial position of the company

- * Significant Effect on the financial position shall be mentioned if the material information can measure that effect, excluding the financial effect resulting from tenders or similar contracts.
- ** If a Listed Company, which is a member of a Group, disclosed some material information related to it and has Significant Effect on other listed companies' which are members of the same Group, the other companies' disclosure obligations are limited to disclosing the information and the financial effect occurring to that company itself.

The issuer of this disclosure bears full responsibility for the soundness, accuracy, and completeness of the information contained therein. The issuer acknowledges that it has assumed Care of a Prudent Person to avoid any misleading, false, or incomplete information. The Capital Markets Authority and Boursa Kuwait Securities Exchange shall have no liability whatsoever for the contents of this disclosure. This disclaimer applies to any damages incurred by any person because of the publication of this disclosure, permitting its dissemination through their electronic systems or websites, or its use in any other manner.

يتم ذكر الأثر على المركز المالي في حال كانت المعلومة الجوهرية
 قابلة لقياس ذلك الأثر، ويستثنى الأثر المالي الناتج عن المناقصات
 والممارسات وما يشبهها من عقود.

** إذا قامت شركة مدرجة من ضمن مجموعة بالإفصاح عن معلومة جو هرية تخصها ولها انعكاس مؤثر على باقي الشركات المدرجة من ضمن المجموعة، فإن واجب الإفصاح على باقي الشركات المدرجة ذات العلاقة يقتصر على ذكر المعلومة والأثر المالي المترتب على تلك الشركة بعينها.

يتحمل من أصدر هذا الإفصاح كامل المسؤولية عن صحة المعلومات الوارده فيه ودقتها واكتمالها ويقر بأنه بذل عناية الشخص الحريص في تجنب أية معلومات مضللة أو خاطئة أو ناقصة وذلك دون أدنى مسؤولية على كل من هيئة أسواق المال وبورصة الكويت للأوراق المالية بشان محتويات هذا الإفصاح وبما ينفى عنها المسؤولية عن أية أضرار قد تلحق بأي شخص جراء نشر هذا الإفصاح أو السماح بنشره عن طريق انظمتها الإلكترونية أو موقعهما الإلكتروني أو نتحة استخدام هذا الأفصاح بأي طريقة أخرى.

الأهلية للتأمين

	بتحقاقات الأسهم	ح عن اس	نموذج الإفصا		
	Corporate Action				
		معلومات اا			
		ny Detai			
Stock		. ع.	الشركة الأهلية للتأمين ش.م.ك	الشركة	
Stock Code	303			الشركة قم الشركة	
Ticker	الملية ث			قم الشرخة لاسم المختصر للشركة	
ISIN Code			KW0EQ0300438	وسم المحتصر فيسرت قم الترميز الدولي	
Contact person			صفاء فتحي خليل		
Phone no.			1888444-2905	يسؤول الاتصال	
E-mail	S_Khalil@alahleia.com		قم الهاتف لبريد الالكتروني		
	Ú	L ell		ىئرىد الاندىروني	
	Anno	uncemen	t		
Publication Procedures (if any)	□ No/IJ		Yes / نعم	تم الانتماء من إجراءات الشهر (ان وجد)	
AGM Date	25/03/2025			تاريخ الجمعية العمومية	
Record Date	20/04/2025			تاريخ الاستحقاق	
Payment Date (B.S -C.D)	24/04	/2025		تاريخ التوزيع (اسهم – نقدي)	
Coordinated with KCC?	□ No/U	1	Yes / نعم	تم التنسيق مع المقاصة؟ تم التنسيق مع المقاصة؟	
Confirmation Date	08/04/	2025		تم التنشيق فع الهفاطة؛ تاريخ التأكيد	
Cum Date	15/04/			تاريخ التاخيد تاريخ حيازة السهم	
Ex Date	16/04/2025			تاريخ خيارة الشهم تاريخ تداول السهم دون الاستحقاق	
		زيادة راس		الربيع التستقيم المراجع	
Subscribed - o	Capital I	ncrease	A-ALI		
	7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7		المصرح به – Authorized		
رأس المال بعد الزيادة	قبل الزيادة			000,000	
After Increase	Before Increase	طريقة الزيادة Method of Increase		قبل الزيادة Before Increase	
		0	منحة – Bonus		
		O St	اکتتاب – ubscription	22,050,000	
		أسمم			
إجمالى عدد الأسهم بعد الزيادة		shares			
Total No. of shares after increase	سمم التي سيتم إصدارها No. of shares to be issi		نسبة الزيادة percentage	عدد الأسهم الحالية No of current S hare	
236,000,000	15,500,000		7.029478%	220,500,000	
		تخفیض ر			
After Decrease – (Capital D بعد التخفيخر	ecrease	Authorize	d – المصرح به	
مجموع مبلغ الاسترداد Total Redemption Amount	نسبة التخفيض Decrease Percentage		طريقة التخفيد	قبل التخفيض	
	Decicuse i cicentage	O	od of Decrease کلی / Total	Before Decrease	
		0			
		U	جزئي / Partial		
	Cash Dividend	النقدي / ٥	التوزيع		
Percentage of Cash Dividen	نسبة التوزيع النقدي / ds	1	Amount of Cash Divid	قيمة التوزيع النقدي /lends	
%14				37,000	
lame:			أيمن عبد اللطيف الشايع	الاسم :	
ignature:		C		التوقيع :	
ite:			25/03/2025	التاريخ :	
tamp:				الختم: الختم:	
CC C0					
CC Confirmation:	The second second			تأكيد المقاصة :	
ate:				التاريخ :	

